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In this paper we conduct a phenomenological study for the search of evidence for the intrinsic
charm mechanism in double J/ψ production at the COMPASS experiment using the CERN π−

beam at 190 GeV/c. Estimations on J/ψ pair cross sections and kinematic distributions are given
for different production mechanisms. We also re-review the double J/ψ production data provided
by the NA3 experiment using the CERN π− beam at 150 and 280 GeV/c with incident on a
platinum target.

Проведено феноменологическое исследование возможности поиска внутреннего очарования
пиона в реакции рождения пар J/ψ в эксперименте COMPASS с использованием π−-пучка
с импульсом 190 ГэВ/c. Приведены кинематические распределения и оценки на сечения для
различных механизмов рождения пар J/ψ в условиях эксперимента COMPASS. Обсуждается
рождение пар J/ψ в эксперименте NA3 с использованием π−-пучков с импульсами 150 и
280 ГэВ/c при рассеянии на платиновой мишени.
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